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Z A P I S N I K 

 

Sednici je predsedavao Kolj Beriša, predsednik Skupštine, a  kopredsedavajući je bio 

Naim Maljoku, član Predsedništva. 

 

Predsednik  je konstatovao da sednici prisustvuju 75 poslanika i istu je proglasio 

otvorenom. 

 

Skupština  je radila po sledećem  

 

D N E V N O M    R E D U 

 

1. Usvajanje dnevnog reda, 

2. Usvajanje zapisnika sa plenarne sednice od 11. januara 2007. godine, 

3. Vreme za poslnička pitanja, 

4. Usvajanje završnog teksta Zakona o bezbednosti u drumskom saobraćaju, 

5. Drugo razmatranje Nacrta zakona o izmeni i dopuni zakona o katastru, 

6. Drugo razmatranje Nacrta zakona o arbitraži, 

7. Drugo razmatranje Nacrta zakona o zaštiti biljnih vrsta, 

8. Rasprava o bezbednosnom stanju na Kosovu, 

9. Razmatranje zahteva PG AAK o usvajanju Rezolucije o organizovanju kosovske 

dijaspore, 

UNITED NATIONS 

United Nations Interim 

Administration Mission 

in Kosovo 

 
     UNMIK 

NATIONS UNIES 

Mission d’Administration 

Intérimaire des Nations 

Unies au Kosovo 



10. Razmatranje zahteva grupe poslanika radi rasprave u vezi  tri  kosovska građana 

optužena  pri Haškom sudu, 

11. Razmatranje predloga Parlamentarne grupe ORA o zameni članova 

parlamentarnih komisija 

 

 

Predsednik je upoznao  prisutne poslanike sa dnevnim redom i dostavljenim materijalima 

za ovu sednicu. 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

 

Za reč su se  prijavili sledeći poslanici: 

 

Poslanik Ferid Agani je zatražio da se na današnjoj sednici  donese odluka o tome da se   

predlog izaslanika Generalnog sekretara OUN o statusu Kosova, g. Marti Ahtisarija, 

nakon uručenja njegovog paketa Pregovaračkoj ekipi, isti odmah dostavi i poslanicima 

Skupštine Kosova. 

 

Predsednik  je rekao da ovaj zahtev nije hitne prirode. Isti treba da se dostavi u pismenoj 

formi Kancelariji  za predloge i predstavke.  

 

Aljuš Gaši,  u ime Parlamentarne Grupe LDK je rekao  da je na zadnjoj sednici prilikom 

usvajanja amandmana na Nacrt zakona o bezbednosti u drumskom saobraćaju, ovlašćena 

funksionalna komisija i pravna služba administracije Skupštine  da ugradi  usvojene 

amandmane u Nacrt zakona i konačan tekst dostavi Skupštini, na usvajanje. Međutim, 

komisija i pravna služba nisu izvršili prečišćavanje i lekturu teksta Nacrta zakona, te isti 

treba da se odloži za narednu sednicu, nakon prečišćavanja i lektorisanja teksta. 

 

Predsednik  je stavio na glasanje predlog predsednika Parlamentarne Grupe LDK i 

Skupština je većinom glasova prihvatila predlog. 

 

Teuta Sahatćija ,  u ime Parlamentarne Grupe ORA je predložila da se na narednoj 

sednici raspravlja o  izveštaju Generalnog revizora o načinu korišćenja Konsolidovanog 

budžeta Kosova u 2005. godini. 

 

Fehmi Mujota, u ime Parlamentarne Grupe PDK je zatražio da u cilju bolje organizacije, 

dinamiziranja i funksionalizacije rada Skupštine, parlamentarne grupe  podnesu osnovne 

teme za celu tekuću godinu, koje treba ugraditi u kalendar rada Skupštine Kosova za 

2007. godinu.  

 

Skupština  je većinom glasova usvojila dnevni red predložen od strane Predsedništva 

Skupštine. 

 

2. Usvajanje zapisnika sa plenarne sednice od 11. januara 2007. godine 

 

Skupština je usvojila zapisnik sa plenarne sednice od 11. januara 2007. godine. 



 

3. Vreme za poslnička pitanja 

 

Poslanik Dževat Bislimi je postavio pitanje premijeru Kosova, g. Agimu Čeku u vezi 

deblokiranja privatizacije društvenih preduzeća i objekata u opštini Štrpce i u drugim 

opštinama nastanjenim srpskim  stanovništvom. 

 

Premijer Agim Čeku je odgovorio na pitanje  poslanika Bislimija. 

 

Poslanik Dževat Bislimi  je postavio pitanje ministru za rad i socijalno staranje u vezi  

socijalne pomoći u iznosu od 40 € građana koji koriste  penzije zemalja Zapadne Evrope. 

 

Ministar Ibrahim Selmanaj je odgovorio na pitanje poslanika Bislimija. 

 

Poslanik Dževat Bislimi  je postavio pitanje za ministra pravde u vezi sa tretiranjem 

zatvorenika u zatvoru u Dubravi. 

 

Ministar Jonuz Salihaj  je odgovorio na pitanje poslanika Bislimija. 

 

Poslanik Dževat Bislimi  je postavio pitanje za ministra  za trgovinu i industriju u vezi sa 

akscizama za domaće proizvođaće. 

 

Zamenik ministra Kadri Kryeziu je odgovori na pitanje poslanika Bislimija. 

 

Poslanik Dževat Bislimi  je postavio pitanje za ministra za obrazovanje u vezi sa teškim 

uslovima u pojedinim školskim objektima u opštini Vitina. 

 

Ministar AgimVeliu  nije bio prisutan, tako da odgovor ostaje za narednu sednicu. 

 

Poslanik Genc Gorani  je postavio pitanje za ministra za lokalnu vlast u vezi sa 

uslovljavanjima od strane  lokalne i centralne administracije radi pružanja usluga 

građanima. 

 

Ministar  Lutfi Haziri je odgovorio na pitanje poslanika Goranija. 

 

Poslanik Hajredin Hyseni  je postavio pitanje za ministra za rad i socijalno staranje u 

vezi sa uslovima stanovanja pojedinih smeštenih građana u kolektivnom smeštaju  

„Kuvajtsko naselje“ u Podujevu. 

 

Ministar Ibrahim Selmanaj  je odgovorio na poslanika Hysenija: 

 

Poslanik Bajruš Džemaili  je postavio pitanje za ministra za trgovinu i industriju u vezi  

netransparentnosti aneksa ugovora između KPA i IMR-ALFERON. 

 

Ministar Bujar Dugoli  nije bio prisutan, tako da odgovor ostaje za narednu sednicu. 

 



4. Usvajanje završnog teksta Zakona o bezbednosti u drumskom saobraćaju 
 

Na zahtev Aljuša Gašija , predsednika Parlamentarne Grupe LDK, Skupština je odložila 

ovu tačku za narednu sednicu. 

 

5.Drugo razmatranje Nacrta zakona o izmeni i dopuni zakona o katastru 

 

Predsednik je upoznao poslanike Skupštine sa  procedurom razmatranja ovog Nacrta 

zakona, kao i sa izveštajima glavnih komisija i  odgovorne – izvestilačke komisije.  

 

On je pojedinaćno stavio na glasanje amandmane Komisije za javne službe, lokalnu 

administraciju i medije. 

 

Skupština je usvojila amandmane: 1,2,3,4,5,6,7,8,9,10,11,12,13,14,15,16,17,18,19, 

20,21,22 i 23. 

 

Predsendik je zatim stavio na glasanje  Nacrt zakona sa amandmanima u celini. Rezultat 

glasanja je bio sledeći: 

 

    Za....................... 69, 

    Protiv................... 1. 

 

Predsednik je konstatovao  da je Skupština Kosova većinom glasova usvojila Zakon o 

katastru. 

 

U nastavku rada sednici je predsedavao Naim Maljoku, član Predsedništva Skupštine. 

 

6. Drugo razmatranje Nacrta zakona o arbitraži 

 

Predsedavajući  je upoznao poslanike Skupštine u vezi sa postupkom razmatranja ovog 

Nacrta zakona, kao i sa izveštajima  glavnih komisija i odgovorne – izvestilačke 

komisije. 

 

On je stavio na pojedinaćno  glasanje amandmane Komisije za pitanja pravosuđa, 

zakonodavstva i Ustavnog okvira. 

 

Skupština je usvojila sledeće amandmane:1,2,3,4,5,6,7,8,9,10,11,12,13,14,15,16,17,18, 

19,20,21,22 ,23 i 24. 

 

Predsedavajući je zatim stavio na glasanje Nacrt zakona sa amandmanima u celini: 

Rezultat glasanje je bio sledeći: 

 

   Za ................ 69, 

   Protiv...........  1. 

 



Predsedavajući je konstatovao da je Skupština Kosova većinom glasova usvojila Zakon 

o arbitraži. 

 

 

7. Drugo razmatranje Nacrta zakona o zaštiti biljnih vrsta 

 

Predsedavačući je upoznao poslanike Skupštine u vezi sa postupkom razmatranja ovog 

Nacrta zakona, kao i sa izveštajima glavnih komisija i odgovorne – izvestilačke komisije. 

 

On je stavio na pojedinaćno glasanje amandmane Komisije za poljoprivredu, šumarstvo, 

razvoj sela, sredinu i prostorno planiranje. 

 

Skupština je usvojila sledeće amandmane: 1,2,3,4,5,6,7,8 i 9. 

 

Predsedavajući je zatim stavio na glasanje Nacrt zakona sa amandmanima u celini. 

Rezultat  glasanje je bio sledeći: 

 

   Za..................... 69; 

   Protiv................ 0. 

 

Predsedavajući je konstatovao  da je Skupština Kosova jednoglasno usvojila Zakon o  

zaštiti biljnih vrsta. 

 

Predsedavajući je dao pauzu za ručak. 

 

8. Rasprava o bezbednosnom stanju na Kosovu 

 

Predsedavajući  je pozvao  predlagaća ove teme da uzme reć. 

 

Jakup Krasnići  je rekao  da je Parlamentarna grupa PDK na predposlednoj sednici (21 

decembra 2006), na osnovu bezbednosnih okolnosti u zemlji zatražila da Skupština 

raspravlja o  pitanju bezbednosti na Kosovu.  

 

Zatražili smo od ministra unutrašnjih poslova da pripremi izveštaj o bezbednosnom 

stanju  u zemlji, kao  osnovni materijal za raspravu. Međutim, izveštaj koji smo dobili  

nije potpun, nudi manje informacija nego što to čine sredstva javnog informisanja. 

 

U izveštaju nisu obuhvaćeni svi segmenti  koji ugrožavaju život građana na Kosovu. Ne 

kaže se ništa konkretno o mnogobrojnim detonacijama koje su se dogodile tokom ovih 

godina na Kosovu. Razna kriminalna dela nisu otkrivena.  

 

Ministarstvo je trebalo da objasni zašto je izvršeno pomeranje zatvorenika  iz  zatvora u 

severnoj Mitrovici?. Zašto jedan deo administratora tog dela sada napuštaju svoje stanove 

i nije rećeno koji je stepen opasnosti  koji može doći sa tog dela? U izveštaju se kaže da 

postoje strukture MUP-a i drugi mehanizmi Srbije koji deluju na Kosovu, a koji se 

monitorišu! Ne znamo o kakvom se monitoringu radi. Kakve mere je preduzelo 



Ministarstvo prema njima? Ministarstvo je trebalo da  daje  konkretne odgovore. One 

mogu ugrožavati bezbednost na Kosovu. Ukoliko Ministarstvo nije imalo mogućnosti, 

trebalo je da zatraži pomoć od odgovornih bezbednosnih organa na Kosovu. 

 

Predsedavajuči je zatim pozvao ministra za unutrašnje poslove da podnese izveštaj o 

bezbednosnom stanju na Kosovu. 

 

Ministar Fatmir Redžepi je rekao da smo na zahtev Predsedništva Skupštine pripremili 

izveštaj radi rasprave o bezbednosnom stanju, kao i o aktivnostima i merama koje treba 

preduzeti u skladu sa odgovornostima koje imamo. 

 

U nastavku, ministar Redžepi je izneo detalje iz izveštaja o bezbednosnom stanju u 

zemlji, koju je ocenio mirnom i stabilnom, i pored  izolovanih slučajeva kršenja javnog 

reda i mira, kao i kriminalnih radnji. 

 

Ukupna bezbednost na Kosovu je praćena određenim izazovima i pretnjama, koje se uoči  

procesa utvrđivanja statusa Kosova manifestuju kroz paralelne strukture, pojave 

maskiranih lica, ilegalno posedovanje oružja i postavljanje eksplozivnih naprava; 

mogućnost izražavanja nezadovoljstva od strane građana, zavisno od rezultata statusa; 

teško ekonomsko i socijalno stanje pojedinih kategorija društva; organizovani kriminal; 

verski ekstremizam i transfer nadležnosti. 

 

Kosovo se nalazi u poslednjoj fazi procesa utvrđivanja svog statusa.  U ovom kontestu 

predlog predsednika Marti Ahtisarija može izazvati nezadovoljstvo kod određenih 

pojedinaca ili manjih grupa na Kosovu.  

Stanje bezbednosti u severnom delu Kosova i dalje ostaje jedno od najosetljivih pitanja u 

zemlji u vreme kada se očekuje utvrđivanje konačnog statusa. Na osnovu informacija 

kojima raspolažemo, na Kosovu deluju razne i legalne organizacije, kao što MUP Srbije, 

koje u glavnom vrše svoju delatnost po naseljima nastanjenim srpskim stanovništvom. 

Međutim, aktivnost ovih struktura prati PSK i policija UNMIK-a. 

Zvanični izveštaji i obaveštenja organa reda i bezbednosti, takođe pokazuju da postoje i 

druge organizacije kao što su ŠIK, SIJ-a, kao i mnoge druge ekstremne grupe kao što je 

AKŠ. 

Na osnovu izveštaja PSK i drugih izvora mogu se donositi nepotpuni zaključci da u 

pojedinim regionima na Kosovu, uglavnom na području Dugađina deluju maskirane 

kriminalne i oružane grupe, koje plačkaju građane predstavljajući se kao pripadnici 

takozvane Albanske nacionalne armije (AKŠ). 

 

Tokom avgusta – oktobra 2006. godine evidentirano je nekoliko izoliranih slučajeva 

eksplozija u regionu Gnjilana, Kline i Dragaša kao i na severnom delu Mitrovice, koje su 

se negativno odrazile na ukupno bezbedonosno stanje na Kosovu.  

 

9. decembra 2006. godine u selu Stušica u opštini Glogovac, pripadnici policije i KFOR-a 

otkrili su veliku količnu naoružanja raznih kalibara u jednom kombiju. U vezi sa ovim 

slučajem pretresena je kuća jednog drugog osumnjičenog u čijem je dvorištu bio parkiran 

pomenuti kombi, i tom prilikom je pronađena znatna količina naoružanja i municije. Ovaj 



slučaj je PSK okvalifikovao „kao otkrivanje oružja i municije – krijumčarenje oružjem i 

municijom“. 

 

3. januara 2007. godine oko 1:20 na magistralnom putu Prishtina – Mitrovica, u blizini 

sela Babimovac, pogođen je vatrenim oružjem policajac PSK, Avni Kasumi, iz Vučitrna. 

Slučaj se dogodio kada se  žrtva zajedno sqa dvojicom svoji kolega vraćao sa obavljene 

dužnosti.  

 

O ovom slučaju preduezete su neophodne radnje, uključujući i konfiskovanje vozila i 

pretres 17. srpskih kuća u Babimovcu, kojom prilikom je pronađena znatna količina 

naoružanja i monicije. 

 

Situacija u Peći još od okončanja rata je propraćeno raznim incidentima. Ipak, ubistva u 

policijskoj stanici u Peći koje su se dogodile 2006. godine,  izazvali su gnev kod građana 

i poljuljali njihovo poverenje u PSK u Peći. Zbog ovog slučaja smenjeni su čelnici 

Regionalne komande u Peći. 

 

Na osnovu aktivnosti i delovanja, u obliku protesta, uključujući i nasilje koje je ispoljeno 

tokom protesta koji je organizovala „Vetvendosja“, smatramo da ovake i slične aktivnosti 

mogu predstavljati provokaciju i izazov za red i mir na Kosovu. 

 

Veoma teško ekonomsko i socijalno stanje, posebno kod pojedinih kategorija društva, 

predstavlja stalnu opasnost po bezbedonosno stanje. 

 

Za razilku od opštih oblika zločina, koji su u padu, organizovani kriminal je u porastu, a 

posebno trgovina drogom i ljudskim bićima kao i prostitucija. Treba naglasiti da je u 

okviru PSK osnovana posebna jedinica za borbu protiv ovih pojava. 

 

Na osnovu izveštaja PSK o delovanju islamskog ekstremizma  na Kosovu proizilazi da 

pokret WAHABBI sa ekstremnom islamskom ideologijom na Kosovu se pojavio odmah 

po završetku rata.  

Trenutno se ocenjuje da je ovaj pokret na Kosovu u fazi stvaranja svoje infrastrukture. 

 

 

Mere za očuvanje bezbedonosnog stanja 

 

PSK je izradila detaljni operativni plan. U okviru ovog plana Policija UNMIK-a je 

povećala broj policijaca u severnom delu Kosova na 500, a PSK na 300 pripadnika.  

 

Tokom 2006. godine obučeno je 1200 policajaca za suprostavljanje mogućim neredima. 

Ovi policajci su raspoređeni širom Kosova.  

Prema operativnom planu povećane su mere i ostale radnje za zaštitu života i bezbednost 

lica i njihove imovine, sa posebnim akcentom na područja u kojima žive nacionalne 

manjine. 

 



Na kraju je ministar Redžepi naglasio da su PSK, Policija UNMIK-a i KFOR podigli 

stepen bezbedonosnih mera na čitavoj teritoriji Kosova, kako bi bile spremne da se 

blagovremeno suočavaju sa eventualnim situacijama na Kosovu. 

 

Nakon izlaganja ministra unutrađnjih poslova g. Fatmir Redžepija, predsedavajući je 

otvorio rasporavu o bezbedonosnoj situaciji u zemlji.  

 

Aljuš Gaši je u ime Parlamentarne grupe LDK podržao izveštaj ministra i naglasio da ga 

treba ohrabriti u daljem radu. On je naglasio da je potrebno da se Skupštini podnesu 

periodični izveštaji o bezbedonosnom stanju u zemlji. Tražimo da se razmotri mogućnost 

da se poslanicima dostave dnevni bilteni o bezbedonosnom stanju. Za nas su bezbednost i 

stabilnost preduslov za razvoj demokratskih institucija, stoga je neophodna 

kosovarizacija i funksionisanje obaveštajne i kontraobaveštajne  službe u cilju 

sprečavanja nezakonitih aktivnosti na Kosovu. Razvoj ovog sektora uticao bi na 

sprečavanje trgovine ljudima i organizovanog kriminala, bilo tranzitnog bilo pojedinih 

domaćih sličnih aktivnosti. 

 

Naim Maljoku je u ime Parlamentarne grupe AAK podržao izveštaj ministra unutrašnjih 

poslova o bezbedonosnom stanju u zemlji, kao i mere koje je ministar preduzeo za 

podizanje organizacione strukture ove institucije. 

 

Sa povećanom pažnjom pratimo pozitivna kretanja u susednim zemljama, Makedoniji i 

Albaniji, kao i uspeh koji su postigle u borbi protiv organizovanog kriminala u njihovim 

zemljama. Podržavamo i ohrabrujemo Policijsku službu Kosova u onemogućavanju i 

suzbijanju organizovanog kriminala i nezakonite trgovine, kao i saradnju sa organima 

policije zemalja našeg regiona. 

 

Bespravno držanje oružja je nepotrebno za građane Kosova. O redu i bezbednosti treba 

da vode računa organi odgovorni za red i bezbednost na Kosovu, kojima moramo pružiti 

podršku i ohrabrivati ih u njihovom radu.  

 

Pozivamo građane Kosova da sarađuju sa orgnima reda i pravosuđa za rasvetljavanje 

počinjenih zločina, kao i za onemogučavanje i suzbijanje durgih mogućih zločina.  

 

Yljber Hysa je u ime Parlamentarne grupe ORA rekao da je izveštaj koji je podneo 

ministar unutrašnjih poslova o bezbedonosnom stanju u zemlji od posebnog značaja, što 

predstavlja novu političku kulturu koju moramo uspostaviti u okviru parlamentarnog 

nadzora nad radom ekzekutive.  

 

U izveštaju je trebalo obuhvatiti i statističke podatke kojima raspolaže ministar radi bolje 

islustracije stanja. U tačci 2.7. u vezi sa organizovanim kriminalom, potrebno je mnogo 

više informacija. U vezi sa tačkom 2.8. u kome se govori o islamskom ekstremizmu, o 

čemu ovo Ministarstvo nema odgovarajućih nadležnosti, on je dao sebi za pravo da 

iznese ovakve kvalifikacije, iako je morao biti mnogo pažljiviji, s obzirom da se radi o 

zvaničnom dokumentu na koji se mogu pozivati i međunarodne institucije. 

 



Ovakav izveštaj, pre rasprave na plenarnoj sednici, mora biti prethodno razmatran na 

sednici Komisije za bezbednost Skupštine Kosova, na kojoj bi se raspravljalo i o mnogim 

drugim aspektima, pa i o pojedinim kvalifikacijama, o delovanju paralelnih institucija, 

kao i o delovanju paralelnih struktura u severnom delu Mitrovice.  

 

Emin Krasnići (PDK) stavio je nekoliko primedbi na izveštaj ministra unutrašnjih 

poslova, posebno u vezi sa tačkom 2.2., stav 2, u kome se ocenjuje da ovde deluju razne 

organizacije kao što su ŠIK, SIA i druge ekstrimističke grupe. O ovakvim ocenama datih 

u izveštaju, koje su po meni potpuno neosnovane, morao je da se konsultuje sa 

premijerom Kosova g. Agimom Čekuom, to jest da li se on slaže sa ovakvim 

kvalifikacijama. U tačci 2.4., gde se govori o eksplozijama u Gnjilanu i šire, trebalo je 

objasniti da li je namera ovih eksplozija bila destabilizacija zemlje ili ugrožavanje života 

građana, ili se radi o razračunavanju raznih klanova. 

U tačci 2.8.  gde se govori o islamskom ekstremizmu, odnosno o pokretu WAHABIA, 

daju se teške kvalifikacije i bez poznavanja doktrine i filozofije ovog pokreta.  

Radi održive stabilnosti i bezbednosti neophodno je doneti Zakon o bezbednosti na 

Kosovu, na osnovu kojeg bi obavljali svoju delatnost odgovarajući organi iz oblasti 

bezbednosti. 

 

Emruš Džemajlji (LPK) je pohvalio ministra unutrašnjih poslova za podneti izveštaj o 

bezbedonosnom stanju u zemlji.  

Ja kao predstavnik opozicionog subjekta, dodao je Džemajlji, imam drugo viđenje ove 

situacije u odnosu na ostale opozicione subjekte. 

Vi, g. ministre i ranije ste tvrdili da paralelne bezbedonosne strukture kojima diriguje 

Srbija, držite pod prismotrom, iako je posmatrač OEBS, dok ste vi samo ogranak 

ekzekutive. 

Zašto ne kažete otvoreno da se radi o vojnim, policijskim i dobrovoljnim snagama iz 

Srbije koje deluju na Kosovu? 

Zašto iznosite samo imena domaćih bezbedonosnih organizacija, dok uopšte ne 

pominjete vojne, političke i dobrovoljne snage iz Srbije koje deluju na području Kosova, 

iako su vam one poznate, jer kao što ste rekli vi ste ih nadzirali. 

G. ministre, da li ove organizacije predstavljaju opasnost po bezbednost na Kosovu? 

 

U izveštaju se govori o verskom ekstremizmu, što nije dovoljno objašnjeno. O tome ne 

postoje konkretni podaci već se iznose uopštene konstatacije. Drugo, u izveštaju uopšte 

nije obuhvaćena aktivnost verskog pravoslavnog ekstremizma. Srpska pravoslavna crkva 

je svoju ukupnu aktivnost usredsredila na interese Srbije a protiv Kosova. 

 

Ne mogu se složiti sa onim što je rečeno na strani 7 izveštaja, da nezadovoljstvo koje 

građani ispoljavaju putem demokratskih protesta može predstavljati izazov za 

bezbedonost na Kosovu. Naprotiv, svako u svetu proteste posmatra kao ventil koji utiče 

na smanjivanje napetosti. 

 

Džezair Murati je u ime Parlamentarne grupe 6+ naglasio da podržava izveštaj ministra 

unutrašnjih poslova o bezbednosti na Kosovu, ali da ima neke primedbe na deo u kome se 



govori o islamskom ekstremizmu. Na Kosovu, dodao je g. Murati, pripadnici islamske 

veroispovesti na rezvijaju posebnu aktivnost koja može destabilizovati stanje na Kosovu. 

 

Pokret WEHABI, koji se pominje u izveštaju, nije tako rasprostanjen na Kosovu i ne 

razvija posebnu aktivnost koja može predstavljati neku opasnost po bezbednost u zemlji. 

 

Prema svim anketama na Kosovu, Policijska služba Kosova uživa veliko poverenje 

građana Kosova, s toga je neophodno podržati njen rad i ulagati u razvoju i tehničkom 

osposobljavanju za obavljanje i najsloženijih poslova. 

 

Svoja mišljenja, primedbe i sugestije o bezbedonosnom stanju na Kosovu izneli su i 

sledeći poslanici: Ram Buja, Sokolj Bašota, Dževat Bisljimi, Sabit Rahmani, Vetah 

Beriša, Mark Krasnići, Myrvete Drešaj – Baliu, Dželjalj Canziba, Đyljnaze Syljaj, Ragim 

Zekoli, Hydajet Hyseni, Zyljfije Hundozi, Behdžet Brajšori, Nekibe Keljmendi, Đerđ 

Dedaj i Čibrije Hodđaj, koje su priložene transkriptu. 

 

Nakon ovih diskusija ministar Fatmir Redžepi je odgovorio na pitanja poslanika. 

 

Premijer Kosova g. Agim Čeku, zahvalio se poslanicima Skupštine na doprinosu koji su 

dali tokom rasprave o pitanjima bezbednosti zemlje, koju smatra veoma konstruktivnom i 

korisnom. 

 

Premijer je u nastavku govorio o nastojanjima Vlade Kosova za osnivanje svih 

neophodnih mehanizama u okviru sektora bezbednosti na Kosovu. 

 

Na kraju rasprave, predsednik Parlamentarne grupe PDK, Jakup Krasnići, koji je podneo 

mociju za raspravu, pohvalio je Skupštinu koja je uvrstila u dnevni red plenarne sednice 

ovo pitanje, zatim ministra koji je podneo izveštaj, kao i sve poslanike koji su učestvovali 

u raspravi davajući svoj doprinos za obogaćivanje izveštaja MUP-a. 

 

9. Razmatranje zahteva PG AAK za usvajanje Rezolucije o organizovanosti 

kosovske dijaspore 

 

Na zahtev predsednika Skupštine Kolj Beriše, ova tačka je odložena sa narednu plenarnu 

sednicu. 

 

10. Razmatranje zahteva grupe poslanika da se raspravlja o tri naša građana 

optuženih od strane  Haškog suda 

 

Na zahtev predsednika Skupštine g. Kolj Beriša ova tačka je odložena na naredu plenarnu 

sednicu . 

 

11. Razmatranje predloga Parlamentarne grupe ORA za zamenu članova 

parlamentarnih komisija 

 

Skupština je, na predlog Parlamentarne grupe ORA, većinom glasova usvojila sledeću  



 

O D L U K U 

 

Poslanik Genc Gorani imenuje za člana Komisije za javne službe, lokalnu upravu i 

medije, umesto poslanika Yljbera Hyse. 

 

Poslanik Yljber Hysa imenuje se za člana Komisije za privredu, trgovinu, industriju, 

energetiku, transport i telekomunikacije umesto poslanika Genca Goranija. 

 

Predsedavajući današnje plenarne sednice zaključio je sednicu u 17,20 časova. 

 

 

Predsednik Skupštine Kosova 

Kolj Beriša 

 

Izradio  

Sektor za plenarna i proceduralna pitanja 

 

 

 

 


